

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/022/22/LW

致：碧濤花園第一期各業戶

通告

有關：平台出入口安裝簷蓬工程事宜

本處安排承建商將於各座之平台出入口頂部位置安裝簷蓬工程進行工程，**施工期間，請各住戶使用上下車場進出**，詳情如下：

| 受影響位置 | 施工日期及時間 |
|-------|------------------------------------|
| 雅碧閣 | 2022 年 1 月 17 日(星期一) 上午 9 時至下午 6 時 |
| 百利閣 | 2022 年 1 月 18 日(星期二) 上午 9 時至下午 6 時 |
| 金蘭閣 | 2022 年 1 月 19 日(星期三) 上午 9 時至下午 6 時 |

工程期間，可能會對低層單位造成噪音及灰塵，煩請住戶於工程期間儘量關閉窗戶。行人請免走近工程範圍。不便之處，敬請原諒。

如有任何問題，請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。敬希垂注，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2022 年 1 月 14 日

Date : 14 January 2022

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

RE: Installation of canopies at the entrance of the Platform

We arrange the contractor will install canopies at the entrances of the podium floors of each block. **During the work, all residents please use entrances of the upper and lower level (i.e 0/F and -1/F) to enter and exit**, the details are as follows:

| Affected Area | Affected Day and Time |
|----------------|---------------------------------------------------|
| Abbey Court | 17 January 2022 (Monday) from 9:00am to 6:00pm |
| Belleve Court | 18 January 2022 (Tuesday) from 9:00am to 6:00pm |
| Capilano Court | 19 January 2022 (Wednesday) from 9:00am to 6:00pm |

Noise and ducts may generate during the works, residents please close the windows and balcony doors. Pedestrians should also avoid walking near the working area. We are sorry for any inconvenience caused.

For any queries, please contact our staff at 2646 1859. Thank you for your co-operation.



Management Office of Pictorial Garden Phase I